CNN News Highlights — Election Day

3) polls

2) House of Representatives

1) Congress

| 4) representatives | | | 5) \$ | 5) Senate | | | | 6) up 1 | 6) up for grabs | | |
|--|--|---|------------------|-------------------------------|---|--------------------------------------|--|--|---|--------------------------|--|
| Hello, hello. Terrific Tuesday to you. I'm Coy. Grateful to be spending part of my day right here with you on CNN 10. Today is the first Tuesday in November, and that means Election Day across America. Millions of Americans head to the to cast their ballots but they won't be choosing the next U.S. President. Americans will cast their votes for in and candidates for state and local offices. Every two years, all 435 seats in the are up for election while only about a third of the 100-seat are | | | | | | | | | | | |
| 1) all eyes are on 2) battlegrounds 3) election process 4) election security 5) flipped | | | | | | | | | | | |
| , , , | | | l issues | | 8) term | | ,33 | 9) top of mind | | Ly | 10) weigh in |
| o) poneies | | 7 7 300.14 | 135465 | | o) tom | | | 3) top 01 III | | | 10) Weigh in |
| These are called "midterm elections" because they happen two years into a U.S. president's four-year The midterms are the first chance for voters to on President Biden's term,, and vision for America Arizona, Wisconsin, Georgia and Pennsylvania, four states that President Biden to Democrat in the election but are now — states that Republicans could win back. Issues at the for voters are, the economy,, immigration, concerns about violent crime and concerns about and the itself. | | | | | | | | | | | |
| 1) ballots | 2) fore | casted | 3) fundamentally | | 4) referendum | | | 5) shattered | | | |
| 6) stakes | 7) stun | nped | 8) surge | | | | | nter stage | | 10) voter turnout | |
| This year, early voting has in some key states, including Georgia, which records for early voter turnout but rain across the country today could impact on election day. We'll hear more now from CNN's Karin Caifa about today's elections and what Americans might expect as results come in. President Joe Biden isn't on the ballot, but for most Americans, it's their first chance to weigh in on his party and policies. This election isn't a, it's a choice. It's a choice between two different visions of America. Among states in the battle for the U.S. Senate tight races in four that President Biden flipped in the 2020 presidential election, Arizona, Wisconsin, Georgia and Pennsylvania were Biden and former President Barack Obama Saturday. Democracy itself is on the are high. | | | | | | | | | | | |
| 1) cast ballots 2) drive turnout | | | 3) eager | | | | reshadow | | • | otivate | |
| 6) overturn | 7) p | ocketboo | ks | 8) ra | allied | | 9) to | outed | | 10) u | inderscoring |
| how a economy right still near a hall highest inflation to the inflation of the contract how a c | 2022 material to the second se | ay s they y low as years. our Supreme nile Repu | the 20 | 24 post eir ed t fill u | residential rats conomic p up our tank ion to accused D | I contes Frida colicies a k, can't t | t. Pol ay's C are w fill up e v. V | Is indicate moder jobs orking, while our grocery | nost vonce repore Repore cart. | oters t and ublica | vour voice heard. Is are looking at the Is unemployment Is ans point to the voters, especially in major |

Translation

你好你好。星期二好。我是 Coy。感謝您在 CNN 10 上與我一起度過的一部分時間。今天是 11 月的第一個星期二,也就是說今天是全美國的選舉日。成千上萬的美國人前往投票所進行投票,但他們不是選下一任美國總統。美國人將投票選出參眾議員以及地方辦事處的人員。每兩年,眾議院的所有 435 個席位都會有選舉,而 100 席的參議院中只有大約三分之一的席位要選出。

這些之所以被稱為中期選舉,是因為它們是在美國總統四年任期的兩年內發生。中期選舉是選民在拜登總統的任期間對其政策和美國願景中評量的第一個機會。所有人的目光都集中在亞利桑那州,威斯康星州,喬治亞州和賓夕法尼亞州。這四個州在拜登選總統時轉向民主黨,但現在是戰場,共和黨人有可能贏得勝利。對選民最重要的問題是,經濟,社會問題,移民,對暴力犯罪的擔憂以及對選舉安全和選舉過程本身的擔憂。

今年,包括喬治亞州在內的一些關鍵州的早期投票激增,喬治亞州打破了早期選民投票率的記錄,但今天全國降雨的天氣預測可能會影響選舉日的選民投票率。現在,讓我們從 CNN 的 Karin Caifa 那裡來聽更多有關今天的選舉以及美國人對選舉的期望。

喬·拜登(Joe Biden)總統不在選票名單中,但對於大多數美國人來說,這是他們第一次考核他的政黨和政策的機會。

這次選舉不是全民公投,而是是一種選擇。這是美國對兩種根本不同的願景之間的選擇。

亞利桑那州,威斯康星州,喬治亞州和賓夕法尼亞州是這次選舉的舞台中心因為 2020 年的總統大選中,拜登贏得了這四州,而前總統巴拉克·奧巴馬(Barack Obama)則無法成功贏得這四州的選票。

民主本身正在投票中。賭注很高。

前總統唐納德·川普(Donald Trump)也在集會。這次選舉是您發出聲音的機會。

強調 2022 年預示 2024 年總統大選。民意調查表明,大多數選民在投票時都在看經濟。民主黨人在周五的 10 月份就業報告中吹捧,失業率仍然接近半個世紀的低點,因為他們的經濟政策正在發揮作用,而共和黨人則指出 40 年來最高的通貨膨脹。

通貨膨脹擠滿了我們的皮夾,無法填滿我們的油箱,無法填滿我們的購物籃。

民主黨人希望,最高法院在 6 月推翻 Roe 訴 Wade 的決定將激勵選民,尤其是婦女,而共和黨人指責民主黨人對犯罪,尤其是在主要城市中的對犯罪的無能為力。雙方都渴望推動投票率。



Use this QR code to review this lesson online:

https://linguadox.com/cnn-news-highlights-election-day/

Answers

| 1) Congress | 2) House of Representatives | 3) polls |
|--------------------|-----------------------------|-----------------|
| 4) representatives | 5) Senate | 6) up for grabs |

Hello, hello. Terrific Tuesday to you. I'm Coy. Grateful to be spending part of my day right here with you on CNN 10. Today is the first Tuesday in November, and that means Election Day across America. Millions of Americans head to the 3) polls to cast their ballots but they won't be choosing the next U.S. President. Americans will cast their votes for 4) representatives in 1) Congress and candidates for state and local offices. Every two years, all 435 seats in the 2) House of Representatives are up for election while only about a third of the 100-seat 5) Senate are 6) up for grabs.

| 1) all eyes are on | 2) battlegrounds | 3) election process | 4) election security | 5) flipped |
|--------------------|------------------|---------------------|----------------------|--------------|
| 6) policies | 7) social issues | 8) term | 9) top of mind | 10) weigh in |

These are called "midterm elections" because they happen two years into a U.S. president's four-year 8) term. The midterms are the first chance for voters to 10) weigh in on President Biden's term, 6) policies, and vision for America. 1) all eyes are on Arizona, Wisconsin, Georgia and Pennsylvania, four states that President Biden 5) flipped to Democrat in the election but are now 2) battlegrounds — states that Republicans could win back. Issues at the 9) top of mind for voters are, the economy, 7) social issues, immigration, concerns about violent crime and concerns about 4) election security and the 3) election process itself.

| 1) ballots | 2) forecasted | 3) fundamentally | 4) referendum | 5) shattered |
|------------|---------------|------------------|------------------------|-------------------|
| 6) stakes | 7) stumped | 8) surged | 9) taking center stage | 10) voter turnout |

This year, early voting has 8) surged in some key states, including Georgia, which 5) shattered records for early voter turnout but rain 2) forecasted across the country today could impact 10) voter turnout on election day. We'll hear more now from CNN's Karin Caifa about today's elections and what Americans might expect as results come in.

President Joe Biden isn't on the ballot, but for most Americans, it's their first chance to weigh in on his party and policies.

This election isn't a 4) referendum, it's a choice. It's a choice between two 3) fundamentally different visions of America.

Among states 9) taking center stage in the battle for the U.S. Senate tight races in four that President Biden flipped in the 2020 presidential election, Arizona, Wisconsin, Georgia and Pennsylvania were Biden and former President Barack Obama 7) stumped Saturday.

Democracy itself is on the 1) ballot. The 6) stakes are high.

| 1) cast ballots | 2) drive turnout | 3) eager | 4) foreshadow | 5) motivate |
|-----------------|------------------|------------|---------------|------------------|
| 6) overturn | 7) pocketbooks | 8) rallied | 9) touted | 10) underscoring |

And former President Donald Trump also 8) rallied. This election is your chance to make your voice heard. 10) Underscoring how 2022 may 4) foreshadow the 2024 presidential contest. Polls indicate most voters are looking at the economy right now as they 1) cast ballots. Democrats 9) touted Friday's October jobs report and unemployment still near a half-century low as a sign their economic policies are working, while Republicans point to the highest inflation in 40 years.

The inflation crushing our 7) pocketbooks, can't fill up our tank, can't fill up our grocery cart.

Democrats hope the Supreme Court's decision to 6) overturn Roe v. Wade in June will 5) motivate voters, especially women, while Republicans have accused Democrats of being weak on crime, especially in major cities. Both parties, 3) eager to 2) drive turnout in their favor.